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Uvodnik 
Editorial 

V sredo 14. januarja 1998 je v hotelu 
Perla v Novi Gorici potekala Mednarodna 
konferenca o beloglavem jastrebu. Srečanje 
sta organizirala Ministrstvo za okolje in pro
stor Republike Slovenije in Zavod za ekolo
gijo NARAVA 2001. Iz vabila bi sicer težko 
sklepali, da gre za mednarodno konferenco; 
navzočnost enega, sicer mednarodno pri
znanega in uveljavljenega strokovnjaka iz 
Hrvaške je srečanju dalo mednarodni 
značaj, dejstvo, da je srečanje potekalo v 
konferečni dvorani, pa še ne zagotavlja, da 
je šlo res za konferenco. Poleg otvoritvenega 
nagovora so bila namreč na programu tega 
vecera še tri predstavitvena predavanja. 

O mednarodnih konferencah je stroko
vna javnost obveščena nekaj mesecev 
vnaprej. V priprave so~ vključene različne 
strokovne organizacije. Se pomembnejše je, 
da so takšna srečanja namenjena sprejetju 
in kasnejšemu uresničevanju strokovno ute
meljenih priporočil in sklepov. Gradiva za 
takšne dokumente se za mednarodne kon
ference pripravi vnaprej, na srečanjih se o 
n jih razpravlja, se jih dopolnL zbor navzočih 
udeležencev pa jih potrdi. Ce na takšnem 
srečanju aktivno sodelujejo tudi najvišji 
predstavniki države ali če je država celo 
soorganizator srečanja, je pričakovati, da bo 
predstavljeno tudi stališče pristojnih vladnih 
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služb do problematike, ki jo srečanje obrav
nava. 

Dejstvo je, da v priprave na srečanje v 
Perli niso bile vključene pomembne nacio
nalne institucije s področja ornitologije in 
varstva narave. Več kot pohvalno je, da sta 
se srečanja udeležila minister za okolje in 
državni podsekretar za naravo. S svojo 
navzočnostjo sta potrdila, da državo zanima 
beloglavi jastreb v Sloveniji. Kot pa mi je 
znano, država nima izdelanega posebnega 
stališča do problematike te ujede v Sloveniji. 
Sprašujem se, ali je naravovarstvena pro
blematika jastJeba pri nas sploh strokovno 
opredeljena? Ce je, ali država ve, kako bo 
probleme rešila? Ce ni, ali je po večeru v Perli 
jasno, ali bo država (ali kdo drug) naročila 
izdelavo temeljite študije o beloglavem ja
strebu, predvsem pa o tem, kaj ga ogroža in 
kako mu pomagati, če je ogrožen? Na
vzočnost ministra in državnega podsekretar
ja na takšnem srečanju bi morali izkoristiti za 
to, da bi se v imenu države obvezala, da 
bodo pripravljeni odgovori na nerazrešena 
vprašanja in da bo država tudi podprla 
izdelavo 'nacionalnega programa' za var
stvQ in ohranitev beloglavega jastreba. 

Skoda za zamujeno priložnost. 

Andrej Sovinc 
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